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Protokół Nr 4/11 

Zarządu Powiatu Krośnieńskiego 

w dniu 10 stycznia 2011 roku 

  

Posiedzenie Zarządu Powiatu odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego  

w Krośnie Odrzańskim, ul. Piastów 10 b i rozpoczęło się o godzinie 14.00. Obrady 

prowadził Starosta Jacek Hoffmann. 

W posiedzeniu uczestniczyli: Janina Pawlik, Grzegorz Świtalski, Janusz Marciniak, 

Sebastian Bartczak, Zbigniew Kościukiewicz, Iwona Polak. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Informacja dotycząca funkcjonowania internatu przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Gubinie. 

2. Zaopiniowanie kalendarza imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych w 

Powiecie Krośnieńskim planowanych na 2011 rok. 

3. Podjęcie decyzji w sprawie uzgodnienia trasy energetycznej wewnętrznej linii 

zasilającej kablowej (ul. Chopina w Krośnie Odrzańskim). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania darowizny na rzecz Gminy Cybinka 

nieruchomości zabudowanej budynkiem punktu felczerskiego z lokalem 

mieszkalnym i budynkiem gospodarczym, położonej w Rąpicach ul. Wolności 13 

gmina Cybinka, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków działką nr 237/1 o 

powierzchni 0,1400 ha i nabycia tej nieruchomości na własność Powiatu 

Krośnieńskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji zadania w 

zakresie Kultury, ochrony zabytków i opieki nad zabytkami - „Opracowanie 

monografii wsi Sękowice (gmina Gubin) na przestrzeni dziejów”. 

6. Informacja dotycząca projektu budżetu Powiatu na rok 2011. 

7. Wypracowanie porządku obrad na najbliższą sesję Rady Powiatu 

Krośnieńskiego. 

8. Informacje finansowe. 

9. Sprawy różne. 

 

Sekretarz zaproponował zmianę porządku obrad poprzez dodanie punktu w 

brzmieniu: „7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego”. 

 

Starosta poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad. 

 

W wyniku głosowania zmieniono porządek obrad 

 

Starosta poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad.  

 



2 

 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maciej Brodziński oraz Dyrektor 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Gubinie Krzysztof Szymański przedstawili 

informację dotyczącą funkcjonowania internatu przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Gubinie. Szczegółową informacje stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Dyrektor podkreślił, że najtrudniejszą decyzją byłoby zwolnienie pracowników 

zatrudnionych w internacie. Podkreślił, że 2 nauczycieli zatrudnionych jest na cały 

etat. Jednocześnie wskazał, że obecnie pomieszczenia budynku internatu zostały już 

wykorzystane m.in. na archiwum, Ośrodek Interwencji Kryzysowej WYSPA, itp. 

Podkreślił, że można by pozostałe pomieszczenia wykorzystać jako miejsca 

noclegowe (bursy), szkoła jako jedna z nielicznych posiada warsztaty szkolne. 

 

G. Świtalski zapytał, jakie będą oszczędności z tytułu wygaszenia tego internatu? 

 

Starosta podkreślił, że oszczędności będą z tytułu zwolnień pracowniczych. 

Pracownicy administracji i obsługi (intendent, kucharz) są to etaty wyłącznie na 

potrzeby internatu.  

Podkreślił, że zgodnie z procedurą do końca lutego winna zostać przygotowana 

uchwała Rady Powiatu i rozpoczęta procedura wygaszania internatu, łącznie z 

przygotowaniem wypowiedzeń.  

 

Dyrektor K. Szymański podkreślił, że obecnie 62 osoby korzystają z wyżywienia 

stołówki oraz 12 osób z internatu korzysta z wyżywienia całodobowego.  

 

G. Świtalski wskazał, że w szkole powinna być stołówka i obiady winny być 

wydawane. 

 

Dyrektor K. Szymański stwierdził, że uczniowie korzystający z obiadów nie będą 

mogli korzystać z obiadów w innych szkołach, gdyż jest to niemożliwe czasowo.  

 

G. Świtalski podkreślił, ze Niemcy otwierają dla Polaków rynek pracy. Czy ZSP 

nawiązał jakąś współpracę z Niemcami, aby pozyskać młodych ludzi z zewnątrz.  

 

Dyrektor K. Szymański podkreślił, że szkoła jest w fazie przygotowywania 

projektów mających na celu te działania o których wspomniał radny.  

 

Starosta stwierdził, że szkoły Niemieckie tworzą bardzo znaczącą konkurencję dla 

Polskich uczniów. 
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Wicestarosta wskazała, że uczestniczyła w spotkaniach organizowanych przez 

Burmistrza Guben. Wielu pracodawców z Guben chce zatrudnić uczniów do 

praktycznej nauki zawodu. Wymogiem jest jednak bardzo dobrą znajomość języka 

niemieckiego.  

 

G. Świtalski stwierdził, że otwierający się rynek Niemiecki i pozyskanie uczniów z 

terenów Polski spowodowałoby, że nie byłoby konieczności zamykania internatu. 

Zasugerował, że jeśli pozyskałoby kilkunastu uczniów byłaby konieczność ich 

zakwaterowania. Likwidacja internatu oraz likwidacja kuchni wiąże się ze sprzedażą 

wyposażenia kuchni. A nie wiadomo co nas czeka w przyszłości.  

 

Starosta podkreślił, że bierzemy pod uwagę jedynie Guben, a nie całe Niemcy.  

 

G. Świtalski zasugerował utrzymanie stołówki. Przyszłościowo w razie potrzeby 

byłaby możliwość odtworzenia internatu.  

 

Dyrektor K. Szymański poprosił o rozważenie możliwości pozostawienia 1 etatu 

kucharza.  

 

J. Marciniak zapytał, kiedy może ruszyć przygotowywany projekt – Centrum 

Kształcenia Branżowego? 

 

Dyrektor odpowiedział, że plany są na koniec roku szkolnego 2011. Nawet jeśli 

projekt nie zostanie przyjęty przez Rząd, to samo istnienie Centrum jest zasadne i 

zgodne z planowanymi założeniami reformy oświaty.  

 

G. Świtalski podkreślił, że jest taka potrzeba społeczna by nadal funkcjonowała 

kuchnia. Każdy chwali posiłki przygotowywane przez ZSP w Gubinie.  

 

Zarząd jednogłośnie wskazał na konieczność wygaszenia internatu.  

 

Starosta poprosił o przygotowanie na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu 

informacji dotyczącej struktury organizacyjnej stołówki i kuchni w ZSP.  

 

Ad.2 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maciej Brodziński przedstawił 

kalendarz imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych w Powiecie 

Krośnieńskim planowanych na 2011 rok. Szczegółową informację stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 

Wicestarosta Janina Pawlik przedstawiła pismo Powiatowego Lekarza Weterynarii w 

Krośnie Odrzańskim w sprawie uzgodnienia trasy energetycznej wewnętrznej linii 
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zasilającej kablowej (ul. Chopina w Krośnie Odrzańskim). Szczegółową informację 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu wniosek rozpatrzył pozytywnie.  

 

Ad.4 

Wicestarosta Janina Pawlik przedstawiła projekt uchwały w sprawie odwołania 

darowizny na rzecz Gminy Cybinka nieruchomości zabudowanej budynkiem 

punktu felczerskiego z lokalem mieszkalnym i budynkiem gospodarczym, położonej 

w Rąpicach ul. Wolności 13 gmina Cybinka, oznaczonej w ewidencji gruntów i 

budynków działką nr 237/1 o powierzchni 0,1400 ha i nabycia tej nieruchomości na 

własność Powiatu Krośnieńskiego. 

 

Starosta poddał pod głosowanie przedstawioną uchwałę. 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5 

Sekretarz Powiatu Zbigniew Kościukiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z realizacji zadania w zakresie Kultury, ochrony 

zabytków i opieki nad zabytkami - „Opracowanie monografii wsi Sękowice (gmina 

Gubin) na przestrzeni dziejów”. 

 

Starosta poddał pod głosowanie przedstawioną uchwałę. 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6 

Starosta Jacek Hoffmann przedstawił projekt budżetu Powiatu na rok 2011. 

 

Ad.7 

Sekretarz Powiatu Zbigniew Kościukiewicz przedstawił sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

Szczegółową informacje stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował przedstawione sprawozdanie. 

 

Ad.8 

Zarząd Powiatu wypracował porządek obrad na najbliższą sesję Rady Powiatu 

Krośnieńskiego: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu radnego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie obsadzenia mandatu radnego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/14/2010 Rady Powiatu 

Krośnieńskiego z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie określenia imiennego 

składu osobowego Komisji Planu i Budżetu. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej zmieniająca uchwałę Nr II/ 15 /2010 Rady Powiatu 

Krośnieńskiego z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie określenia imiennego 

składu osobowego Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr II/16/2010 Rady Powiatu 

Krośnieńskiego z dnia 22 grudnia 2010 roku w sprawie określenia imiennego 

składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

10. Informacja z realizacji zadań statutowych powiatu w III kadencji oraz 

planowanych na IV kadencję. 

11. Uchwalenie budżetu Powiatu Krośnieńskiego na rok 2011: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o 

przedłożonym projekcie uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii Komisji Rady Powiatu Krośnieńskiego o przedłożonym 

projekcie uchwały budżetowej, 

c) odczytanie stanowiska Zarządu Powiatu Krośnieńskiego do opinii i 

ewentualne wprowadzenie autopoprawek do projektu uchwały budżetowej, 

d) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami Zarządu 

Powiatu, 

e) dyskusja nad projektem, 

f) głosowanie wniesionych poprawek, 

g) głosowanie uchwały zatwierdzającej budżet powiatu na rok 2011. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

Powiatu Krośnieńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Krośnieńskiego na rok 2011. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Krośnieńskiego na rok 2011. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Krośnieńskiego na rok 2011. 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2010. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/26/2006 Rady Powiatu 

Krośnieńskiego z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie delegowania 

przedstawicieli Rady Powiatu do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

18. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. 
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19. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

21. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

22. Sprawy różne. 

23. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady. 

24. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.9 

Starosta przedstawił wniosek Zespołu Szkół w Chlebowie w sprawie 

dofinansowania Rejonowego Konkursu z Języka rosyjskiego. Zarząd Powiatu 

wniosek zaopiniował pozytywnie przyznając kwotę 300 złotych. 

 

Ad. 10 

Starosta poinformował o rozpoczęciu kontroli kompleksowej w Starostwie 

Powiatowym w Krośnie Odrzańskim prowadzonej przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową. 

 

Starosta poinformował, że nowym Dyrektorem NZOZ został Pan Artur Malejka. 

Nieprawidłowości stwierdzone przez NFZ doprowadziły do sytuacji, że NFZ 

wypowiedział kontrakt na prowadzenie Oddziału Internistycznego w Krośnie 

Odrzańskim. Zasadniczym powodem był brak zatrudnionych 3 lekarzy internistów. 

NFZ rozpisał przetarg na prowadzenie opieki na Oddziale Internistycznym i obecnie 

Oddział Internistyczny w Krośnie Odrzańskim jest prowadzony przez nowy 

podmiot – Szpital w Świebodzinie. Nie były przerwane procedury medyczne, 

pacjenci nie ucierpieli na tych zmianach.  

 

J. Marciniak zapytał o zasady funkcjonowania poradni kardiologicznej. 

 

Wicestarosta poinformowała, że zatrudnionych jest 4 kardiologów. Poradnia jest 

zakontraktowana z NFZ. 

 

Starosta podkreślił, że na jedno z kolejnych posiedzeń Zarządu zaprosi Dyrektora 

szpitala w celu przedstawienia informacji na temat funkcjonowania szpitala. 

 

J. Marciniak poruszył temat Strategii Zrównoważonego Rozwoju Powiatu 

Krośnieńskiego. Podkreślił, że wskazana byłaby jej aktualizacja.  

 

Sekretarz podkreślił, że przygotuje koncepcję i harmonogram pracy nad aktualizacją.  

 

J. Marciniak zwrócił również uwagę na kwestię melioracji szczegółowej. Podkreślił, 

że Starosta ma prawo w drodze decyzji, przymusić mieszkańców do prowadzenia 

zadań melioracyjnych. 
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